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محسنبیاتینیا
 کارشناس فوتبال  

گفـــتوگـــو

  دبیر: هرکاری که بتوانم  
برای کشتی انجام می دهم

ایسنا: علیرضا دبیر در جلسه با اعضای 
کادرفنی تیم ملی کشتی آزاد و فرنگی، ابتدا 
ایام عزاداری سرور و سالار شهیدان حضرت 
اباعبدا...الحسین)ع( و یاران باوفایش را تسلیت 
گفت و در ادامه اظهارکرد: فاصله کمی تا 
اعزام رقابت های جهانی صربستان مانده 
است و به دنبال این هستیم که این جلسات 
هفته ای یا ۱۰ روز یکبار ادامه داشته باشد. 
این جلسات به منظور حل مشکلات احتمالی 
برگزار می شود. دبیر افزود: مواردی همچون، 
اعزام، تغذیه، اسکان، امکانات و هر چیزی که 
فکر می کنید، می توانیم آن را پیگیری کنم به 
بنده انتقال دهید تا در اسرع وقت نسبت به رفع 
آن اقدام شود. رئیس فدراسیون کشتی در ادامه 
تصریح کرد: دوستان ما باید ثابت کنیم که به 
حق، ورزش اول ایران هستیم و آقایی خود 
را به دنیا اعلام کنیم. البته این کار با همدلی 
به وجود می آید و اینکه کسی بگوید من آزاد 
یا فرنگی هستم را کنار بگذاریم، چراکه همه 
ما یکی هستیم و آن کشتی جمهوری اسلامی 
ایران و باید قدردان باشیم که کشتی می تواند 
در ۲۰ وزن در رقابت های جهانی و ۱۲ وزن 
در رقابت های المپیک شانس مدال داشته 
باشد. رئیس فدراسیون کشتی با بیان اینکه 
همان طور که گفتم کشتی آزاد و فرنگی را نباید 
از هم جدا بدانیم، گفت: این تفکر بسیار غلطی 
است که کشتی آزاد و فرنگی را باهم جدا بدانیم 
و تا روزی که بنده در فدراسیون هستم، کشتی 
یکی است. بنده نیز هرکاری که بتوانم برای 

کشتی انجام می دهم. 

استقلال  پیشکسوت  روشن،  حسن 
می گوید: هواداران باید منتظر باشند تا در 
شروع فصل نتایج را بررسی کرده و سپس 

انتقاد کنند.
   استقلال در هفته اول باید به مصاف 

تیم سپاهان برود. 
بازی این دو تیم همیشه از حساسیت زیادی 
برخوردار بوده و وقتی این دو رودرروی یکدیگر 
قرار می گیرند تماشاگران از دیدن این بازی 
به وجد می آیند. البته خیلی ها معتقدند که 
نباید این بازی هفته اول انجام می شد و باید 
چند هفته ای می گذشت تا بازی از لحاظ 
فنی جذاب تر می شد اما اگر استقلال بخواهد 
قدرتش را به رخ حریفان بکشد، هفته اول و 

آخر فرقی ندارد.
  »شهبازاده« و »رضایی« در خط حمله 

جذب شدند؟
هر دوی آنها بازیکنان خوبی هستند ولی با 
احترام باید بگویم جذب آنها بازگشت به عقب 
است. باید در همه سال هایی که آنها در خارج 
فوتبال بازی می کردند بازیکن جدید پرورش 
می دادیم. در استقلال کشف استعداد مثل 
آب خوردن است به جرأت می توانم بگویم در 
همین آکادمی ۲ تیم بهتر از استقلال داریم که 

باید روی آنها برنامه ریزی کنیم. 
  در پرسپولیس شرایط چگونه است؟

آنطور که شنیده ام بازیکنی به پرسپولیس 
رفته که قول تیم ملی را به وی داده اند. مگر 
می شود برای حضور در لیست تیم ملی قولی 

به بازیکنی داده شود. 
  دربی هم هفته دوازدهم برگزار 

می شود؟
اگر در هفته دوازدهم امتیاز ۲ تیم نزدیک 
به هم باشد حساسیت و جذابیت این دیدار 
دو برابر خواهد شد. هرچند که همیشه برای 
هواداران این دیدار حساس است. حالا چه 

هفته اول برگزار شود و چه هفته آخر. 
  رای پرونده مارک ویلموتس هم 

اعلام شد. 
ویلموتس هیچ نفعی برای فوتبال ما نداشت. 
او نه تنها از لحاظ فنی خوب نبود بلکه از لحاظ 
مالی هم ضرر هنگفتی به ایران زد. شاید سال ها 
بود که فوتبال ایران چنین ضرری نکرده بود. 
او توانست از ضعف مدیریتی آن زمان استفاده 

کرده و بهترین قرارداد را با خود ببندد.

خارجازمستطیلسبز

 حسن روشن: 
 »ویلموتس« 

 هیچ نفعی 
برای ما نداشت

خبــــــر
 »قائدی« 

به درهای خروج نزدیک شد
باشگاه شباب الاهلی اعلام کرد که عمر 
خریبین، مهاجم تیم الوحده و مرد سال ۲۰۱7 
فوتبال آسیا را به صورت قرضی و با قراردادی 
یکساله به خدمت گرفته است. پیش تر روزنامه 
»امارات الیوم« گزارش داده بود که مهدی 
قائدی جایی در برنامه های لئوناردو ژاردیم 
ندارد و عقد قرارداد با خریبین، جدایی این 
لیست  می کند.  تسهیل  را  ایرانی  بازیکن 
شباب الاهلی چهار بازیکن خارجی دیگر یعنی 
فدریکو.کارتابیا، توماس.اولسن، عزیز.گانیف 
و احمد نوراللهی دارد که ماندن کارتابیا و 
نوراللهی در تیم تایید شده است. به نظر می رسد 
جذب خریبین سبب افزایش احتمال جدایی 
قائدی می شود و این مهاجم  کشورمان در 
فصل آینده، با پیراهن تیم دیگری به میدان 

خواهد رفت. 

اراده ای برای موفقیت »امید« وجود ندارد 

رئیس برکنارشده هیات فوتبال خوزستان با بیان اینکه برنامه 
»ماجدی«، مهندسی انتخابات است، گفت: »ماجدی« در حال 
اقداماتی است که افرادی را تعیین کند که آرا در مجمع انتخاب 
رئیس فدراسیون فوتبال به سمت خودش باشد و برکناری من 
نمونه ای از تخلف اوست. عبدالکاظم طالقانی، در گفت وگو 
با »ایسنا« با انتقاد از ماجدی، سرپرست فدراسیون فوتبال 
در اقدام به برکناری وی از ریاست هیات فوتبال خوزستان، 
اظهارکرد: طبق بند ۹ ماده ۲۳ اساسنامه هیات های استانی 

زمانی که رئیس هیاتی دوران چهارساله مدیریتش به پایان 
می رسد به کار خود در هیات تا زمان برگزاری مجمع انتخاب 
رئیس هیات فوتبال آن استان ادامه می دهد و بر این اساس 
سرپرست فدراسیون یعنی ماجدی حق برکناری من را نداشت. 
ضمن این که در حال حاضر فدراسیون فوتبال هیات رئیسه ای 
برای تصمیم های این چنینی ندارد. وی ادامه داد: برنامه آقای 
ماجدی، مهندسی انتخابات است؛ زیرا او در این قضیه ذینفع 
است و در حال اقداماتی است که افرادی را تعیین کند که آرا در 

مجمع انتخاب رئیس فدراسیون فوتبال به سمت خودش باشد 
و برکناری من نمونه ای از تخلف آقای ماجدی است. ضمن اینکه 
هر کسی نامه  برکناری من را هم امضا کرده باشد، او هم تخلف 
کرده و کار آنها ناعادلانه بوده است. طالقانی خاطرنشان کرد: 
من این موضوع را از طریق مراجع ذیصلاح پیگیری خواهم کرد 
زیرا برکناری من غیرقانونی است و اکنون استان هایی را داریم 
که با سرپرست اداره می شوند اما ماجدی در خصوص خوزستان 
اقدام به چنین تغییری داشته است و من چنین تصمیمی را در 
خصوص خودم، تعمدی از سوی آقای ماجدی می دانم چرا که 
من برای ریاست فدراسیون نظرم به انتخاب کاندیدایی به جز 
ماجدی است و او هم با توجه به این که این احتمال را می داده 

که رأی من را نداشته باشد، اقدام به برکناری من کرده است. 

 عبدالکاظم طالقانی: 

برنامه »ماجدی« مهندسی انتخابات است
فوتبـــالداخلـــی

ایسنا: وزیر ورزش و جوانان گفت: از دیماه باید تلاش کنیم تا 
مدارک حرفه ای شدن ۲ باشگاه استقلال و پرسپولیس را ارسال 
کنیم. حمید سجادی، درباره آخرین اقدامات برای تکمیل 
مدارک دو باشگاه استقلال و پرسپولیس برای حرفه ای شدن 
در آسیا اظهارکرد: پرونده حرفه ای شدن این دو باشگاه از سال 
۲۰۱۵ باز شده بود که در برخی مقاطع این موضوع جدی گرفته 
شده و در برخی مواقع جدی گرفته نشده است و اصلا شاید لازم 
بود که مشاوره خارجی در این زمینه گرفته شود. وی ادامه داد: 
رکنی که فدراسیون فوتبال باید حرفه ای سازی را برای باشگاه ها 
دنبال کند اکنون در تعلیق است و اکنون نمی تواند مدرکی از 
حرفه ای سازی ارسال کند. الان در حال پیگیری این موضوع 
هستیم که این رکن را از تعلیق دربیاورند. وزیرورزش همچنین 
بیان کرد: هم زمان که در خدمت تیم ملی برای جام جهانی 
هستیم کار از تعلیق درآمدن این رکن از فدراسیون را هم دنبال 
می کنیم. از دیماه امسال هم تلاش کنیم تا مدارک دو باشگاه 

کامل شده و به آسیا ارسال شود. 

                  دیدار 
سبحان خاقانی، هافبک چپ پای آبی ها که در 
همان هفته اول تمرینات استقلال زیرنظر ساپینتو 
دچار مصدومیت شد، بعداز انجام عمل جراحی در 
مجموعه »انقلاب« حاضر شد تا با همبازیان خودش 

دیداری تازه کند.

            استقبال 
با  ش  د ا د ر ا قر مهلت  ن  یا پا ز  ا پس  ز  ر ا سو
اتلتیکومادرید از این باشگاه جدا و به صورت  آزاد به 
ناسیونال پیوست. سوارز پس از 16 سال باردیگر به 
ناسیونال برگشت و با استقبالی باورنکردنی از سوی 

هواداران روبه رو شد.

                           گلزنی 
فرشید باقری در شرایطی تصمیم به جدایی از 
گل گهر سیرجان و حضور در مس رفسنجان  گرفت 
که این باشگاه در تلاش برای حفظ نفرات تاثیرگذار 
گذشته اش بود. وی در دیدار تدارکاتی این تیم موفق 

به گلزنی شد.

ت
شــ

سنو
عک

  »کافو«، کاپیتان سابق تیم ملی فوتبال برزیل پیش بینی 
کرد که جام جهانی ۲۰۲۲ بدون هیچ مشکلی برگزار می شود. 
در حالی که ۱۱۰ روز تا جام جهانی قطر باقی مانده است، 
بسیاری از هواداران منتظر ششمین قهرمانی برزیل هستند. 
»کافو« در مصاحبه در مورد حریفان احتمالی تیم برزیل در 
جام جهانی صحبت کرد و تاکید کرد که اروگوئه ممکن است 
در مرحله یک هشتم نهایی به مصاف برزیل برود. کافو گفت: 
اروگوئه تیم قابل احترامی است و من فکر می کنم در دور دوم 
رقیب برزیل در جام جهانی باشد. لوئیس سوارز و ادینسون 
کاوانی همچنان شم گلزنی بالایی دارند و ممکن است برای 
برزیل دردسرساز شوند.  او افزود: هر اتفاقی ممکن است در 
جام جهانی بیفتد. رقابت برای قهرمانی سخت خواهد بود، 
به خصوص با تیم هایی مانند آرژانتین، فرانسه، پرتغال، انگلیس 
و آلمان باید رقابت کنیم که تیم های قدری هستند. او درباره 
جام جهانی ۲۰۲۲ و میزبان این دوره از رقابت ها ادامه داد: 
من مطمئنم که جام جهانی قطر فوق العاده خواهد بود. قطر 

کشوری جذاب و با فرهنگ و قوانین خوب 
است. برزیل خیلـی زود توانست 

جام جهانی  در  حضور  جواز 
به دست  را  قطـــر   ۲۰۲۲
بیاورد. سلسائو در شرایطی که 

تیــــــــــم هـای 
بــــزرگ آمریکای جنوبی 

غیر از آرژانتیـــن فرازونشیب 
 زیادی داشتنــــــد به راحتــی

 مسافر قطر شد. 

بیــنالمــلل

 خبری که دیده نشد

کمک 120 میلیاردی صنایع مس به »تراکتور«! 
آرمان ملی: در حالی که باشگاه »تراکتور« 
یک باشگاه خصوصی عنوان می شود در طی 
ماه های گذشته از کمک ۱۲۰ میلیاردی 
شرکت »صنایع ملی مس« برخوردار شده 

است!
  کمک

»تسنیم« هفته گذشته نوشت: شرکت 
صنایع ملی مس از باشگاه تراکتور حمایت 
می کند و امسال، دو کمک 6۰ میلیارد تومانی 
)مجموعا به مبلغ ۱۲۰ میلیاردتومان( به 
باشگاه تراکتور پرداخت کرده است. این در 
شرایطی است که یکی از تیم های زیرنظر 
این شرکت یعنی مس رفسنجان، در دو سال 
گذشته در لیگ برتر حضور داشت و امسال نیز 
مس کرمان توانست به این مسابقات صعود کند. 
مس شهربابک، دیگر تیم زیرنظر صنایع ملی 
مس هم در لیگ دسته اول به میدان می رود. 
باشگاه های مس کرمان و مس رفسنجان، هنوز 
از فصل گذشته به بازیکنان و مربیان تیم های 
خود بدهکار هستند و درصدی از قرارداد آنها را 

برای فصل جدید پرداخت نکرده اند. 
  موضع مجلسی ها 

سال گذشته پس از بحث های »زنوزی« 
تراکتور،  مالکیت  واگذاری  بر  مبنی 
صحبت هایی در خصوص انتقال تراکتور به 
مس سونگون یا کمک به این باشگاه مطرح 
شد که با واکنش بهارستان نشینان مواجه 
شد! آذرماه سال گذشته حجت الاسلام دکتر 
حسین جلالی پیرامون جلسه که به دعوت 
نیکزاد، نایب رئیس مجلس از وزیر صمت و 
مدیرعامل شرکت های مس و ایمیدرو با حضور 
جمعی از نمایندگان تبریز برای حمایت مالی 
شرکت مس از تیم تراکتور در مجلس برگزار 
شد، اظهارکرد: با توجه به اطلاعات قبلی در 
خصوص این جلسه، حضورم را موجب ایجاد 
تنش دانستم، اما از نظارت و کنترل جلسه 
دور نبودم و از قبل اطلاعات لازم را در اختیار 
آقای نیکزاد قرار داده بودم. نماینده مردم 
رفسنجان و انار در مجلس ادامه داد: ما به آقایان 
گفتیم مساله تراکتور ارتباطی به مس ندارد، 
درخواست کمک یا مالکیت باید منتفی باشد، 
چراکه اولا اعتراض کارگران مس را در پی 

خواهد داشت که چرا حقوق ما برای حمایت 
از تیمی  صرف می شود که هیچ ارتباطی به 
شرکت مس ندارد، ثانیا مسائل امنیتی و 
اختلافات قومیتی ایجاد می شود که به نفع 
هیچ کس نیست. حجت الاسلام جلالی تصریح 
کرد: نکته دیگر اینکه اگر بنا باشد مس، تراکتور 
را بخرد، ممکن است شهرهای دیگر هم چنین 
درخواست هایی داشته باشند. در همان مقطع 
از سوی دیگر احمد علیرضابیگی، نماینده 
مردم تبریز، آذرشهر و اسکو در مجلس شورای 
اسلامی در گفت وگو با »فارس«، در مورد 
مباحث مطرح شده نسبت به احتمال واگذاری 
باشگاه تراکتور و اینکه ظاهرا محمدرضا زنوزی 
اعلام کرده با تعیین قیمت کارشناسی مشکلی 
برای انتقال امتیاز تیم تحت مالکیت خود 
ندارد، اظهارداشت: از واگذاری باشگاه اطلاعات 
دقیقی ندارم، اما موضوع مسلم این است که 
تراکتور باید تحت پشتیبانی قرار بگیرد. 
همانگونه که شرکت ملی مس در رفسنجان 
و کرمان به تیم های این استان کمک می کند 
از وزیر صمت درخواست کردیم شرکت مس 
سونگون هم در قالب مسئولیت های اجتماعی 
به تیم های آذربایجان و به ویژه تراکتور کمک 
کند. وی در مورد اینکه ظاهرا مسعود پزشکیان 
دیگر نماینده تبریز در مجلس شورای اسلامی 
با انتقال امتیاز تراکتور مخالفت کرده، توضیح 
داد: در جریان این موضوع نیستم، اما به عنوان 
نماینده آذربایجان از وزیر صمت درخواست 

کردیم شرایطی مشابه با کمک شرکت مس به 
تیم های کرمانی را در استان آذربایجان شرقی 
هم فراهم کند. بخش قابل توجهی از مس کشور 
از معدن مس سونگون تامین می شود و بناست 
وزیر هم بررسی های لازم را در این زمینه 
انجام داده و به ما جواب بدهد. علیرضابیگی 
ادامه داد: تمام باشگاه های لیگ برتری به جز 
یکی دو تیم، دولتی یا خصولتی هستند و 
این باشگاه ها به محلی برای پاره ای فعالیت ها 
تبدیل شده که از آن به عنوان »فعالیت در 
حیاط خلوت« یاد می کنیم. مدام قیمت ها 
و هزینه ها در باشگاه های دولتی و خصولتی 
افزایش پیدا می کند، پشتوانه این هزینه ها هم 
اموال عمومی و دولتی مثل معادن فولاد، نفت، 
مس و... است. برای خرید بازیکن و امور تیم 
بی محابا هزینه هایی صورت می گیرد و در این 
شرایط بخش خصوصی از عهده رقابت با دولت 
برنمی آید. نماینده مجلس شورای اسلامی 
تصریح کرد: اینکه زنوزی اعلام کرده باشد 
بنا به برخی شرایط حاضر به واگذاری امتیاز 
تراکتور است، موضوعی داخلی است و زیاد در 
جریان نیستم. هرچند سرنوشت تراکتور برای 
ما مهم است. زنوزی هم به دلیل محدودیت های 
موجود از عهده رقابت با باشگاه های دولتی و 
خصولتی برنمی آید و به همین دلیل ما از وزیر 
صمت درخواست کردیم شرکت مس سونگون 
در قالب مسئولیت های اجتماعی به تراکتور 

هم کمک کند. 

  دلیل عدم انتقال از نظر زنوزی
اوایل تیرماه سالجاری مالک باشگاه در 
خصوص عدم انتقال تراکتور صحبت کرد. 
محمدرضا زنوزی مطلق در تماس تلفنی 
با برنامه تلویزیونی »شب های فوتبالی«، 
اظهارداشت: می پذیرم که فصل گذشته یک 
فصل استثنایی و غیر قابل قبول داشتیم. 
منشأ این اتفاقات به بدشانسی و بستن تیم 
بد برمی گردد. من به سهم خودم از تمامی 
 . . . هواداران عذرخواهی می کنم و ان شاءا
امسال تیم خوبی بسته خواهد شد و برای 
قهرمانی و کسب سهمیه بازی خواهیم کرد. 
وی با اشاره به انتخاب قربان .بردیف به عنوان 
سرمربی تیم، افزود: بردیف مربی بزرگی 
بوده و صاحب سبک است که رزومه خوبی 
هم دارد. از سردارآزمون و پدرش که برای 
حضور آقای بردیف در تراکتور خیلی تلاش 
کردند، تشکر می کنم. آقای بردیف به خاطر 
نام بزرگ تراکتور و دوستی با من، برای حضور 
در تراکتور رغبت داشت. زنوزی ادامه داد: پس 
از اینکه روی اسم آقای بردیف به جمع بندی 
رسیدیم، سردارآزمون به ما خیلی کمک 
کرد و آقای بردیف را برای حضور در ایران 
مجاب کرد. این سرمربی بعداز ۱۲ تیرماه برای 
نهایی کردن قراردادش به ایران می آید. وی با 
بیان اینکه مشکلات اقتصادی فوتبال تمامی 
ندارد، اظهارداشت: فصل گذشته به میزان 
شش تیم اول لیگ برتر برای تراکتور هزینه 
کردم. یکسری بحث هایی همچون انتقال 
مالکیت تیم به مس سونگون مطرح بود که 
می خواهم در این خصوص شفاف سازی کنم. 
زنوزی خاطرنشان کرد: مشکلی بابت پرداخت 
به خاطر  ولی  ندارم،  تراکتور  هزینه های 
استقلال مس سونگون، دوست داشتم تراکتور 
به مس انتقال یابد. من به دوستان و همکارانم 
گفته بودم دوست دارم این اتفاق بیفتد، ولی 
رخ نمی دهد. وی افزود: افراد پشت صحنه 
مدیریت مس کشور دوست نداشتند این اتفاق 
رخ دهد. تمامی درآمدهای مس سونگون 
به سمت استان های دیگر می رود که در صورت 
انتقال تراکتور به مس و تاسیس شرکت مس 

آذربایجان، جلوی این اتفاق گرفته می شد. 

 علیرضا جهانبخش در گفت وگو با »فیفا«: 

هرگز فکر نمی کردم ۳ بار در جام جهانی بازی کنم 
کاپیتان تیم ملی ایران گفت: برای جام جهانی ۲۰۲۲، همان 
اشتیاق و احساس را دارم که در سال ۲۰۱۴ همراه با تیم 

»کارلوس کی روش« داشتم.
  خاطرات 

علیرضا جهانبخش در گفت وگو با »فیفاپلاس« متعلق به 
سایت فدراسیون جهانی فوتبال، درباره خاطرات خود از ادوار 
گذشته جام جهانی فوتبال اظهارداشت: اولین خاطره ام، صعود 
دیوانه کننده به جام جهانی ۱۹۹8 مقابل استرالیا بود. دوره ای 
که به اندازه کافی می توانستم جزئیاتش را درک کنم، جام جهانی 
۲۰۰۲ بود که به رونالدو علاقه مند شدم. Fenomeno )لقب 
رونالدو به معنی پدیده( اولین الگوی فوتبالی من بود و از تماشای 

او لذت می بردم؛ به ویژه در ۲۰۰۲.
 خط آتش تیم ملی 

وی در مورد درخشش خودش، مهدی طارمی و سردار 
آزمون در خط آتش تیم ملی ایران بیان کرد: هر ۳ نفر ما 6 یا 
7 سال کنارهم بازی کرده ایم. بازیکنان بسیار خوبی در خط 
جلو داریم، اما ما مهره های اصلی بودیم و خداراشکر عملکرد 
خوبی داشته ایم. در اروپا تمام تلاش خود را می کنیم تا کار سایر 
بازیکنان ایرانی نسل جدید را برای آمدن به اروپا آسان کنیم، 

چون می دانیم این موضوع چقدر برای ایران و تیم ملی مهم است. 
  حضور در جام جهانی 

کاپیتان تیم ملی ایران با اشاره به اینکه سومین دوره حضورش 
در جام جهانی را تجربه خواهد کرد، گفت: زمانی که به فوتبال 
علاقه مند شدم، هرگز فکر نمی کردم در جام جهانی بازی کنم؛ 
چه برسد به ۳ دوره. فقط من نیستم که برای سومین بار در 
جام جهانی بازی می کنم و احسان حاج صفی و کریم انصاری فرد 
هم در سال های ۲۰۱۴ و ۲۰۱8 با من بوده اند. انتظار این را 
نداشتم، اما برای آن سخت تلاش کردم. این یکی از بزرگ ترین 
رویاهایی بود که هرگاه پیراهن تیم ملی را می پوشیدم، داشتم. 
جهانبخش با بیان اینکه می تواند باعث غرور ملت ایران شود، 
خاطرنشان کرد: داشتن دو تجربه جام جهانی و حضور در 
آستانه سومین جام، دستاورد بسیار بزرگی برای من، خانواده ام، 
دوستانم و همه کسانی محسوب می شود که از من حمایت 
کرده اند. اشتیاق جام جهانی هیچ گاه تغییر نمی کند و مهم 
نیست چند بار آن را تجربه کرده اید. هنوز همان احساس و 

اشتیاق ۱۹ سالگی )در جام جهانی ۲۰۱۴( را دارم.
  اهداف

جهانبخش با بیان اینکه میلیون ها ایرانی به شاگردان 

اسکوچیچ چشم امید دارند، ادامه داد: ما همان جاه طلبی 
۲۰۱8 را داریم تا برای مردم ایران سخت تلاش کنیم و به 
اهداف بزرگی برسیم. یکی از بهترین نسل های خودمان را در 
اختیار داریم و بازیکنان ما مدت زیادی است که کنارهم بازی 
می کنند. هدف ما این است که در هر دوره جام جهانی حضور 

داشته باشیم.
  دیدار با آمریکا

وی در مورد تکرار دیدار تاریخی با آمریکا بیان کرد: 
بازی کردن در جام جهانی اتفاقی بزرگ است، 
اما در این مسابقه به چیزی فراتر از آن فکر 
نمی کنیم. نسل ها بزرگ ترین تفاوت این 

مسابقه را با دیدار سال ۱۹۹8 رقم 
می زنند. اکنون یکی از بهترین 

فوتبال  تاریخ  نسل های 
آمریکا  و  داریم  را  ایران 
دارد.  را  شرایط  همین 
باکیفیتی  بازیکنان  آنها 
در اختیار دارند که در 

لیگ های سطح بالای اروپایی 
هستند و عملکرد خوبی دارند. 
فکر می کنم آمریکا با تیم ۲۴ 
سال قبل سطح بسیار متفاوتی 

دارد؛ ما هم همین طور.

درباره انصراف تیم ملی فوتبال امید از بازی های کشورهای 
اسلامی و سوختن فرصتی مناسب برای شاگردان مهدی مهدوی کیا 
باید بگویم متاسفانه مشکلاتی که تیم امید ایران دارد مربوط به این 
دوره نیست. در بسیاری ادوار با مشکلات زیادی مواجه بودیم و 
فدراسیون فوتبال توجه لازم را به این تیم نداشته است. این مرتبه 
هم تیم مهدوی کیا قربانی شد تا تورنمنت مناسبی برای بالابردن 
سطح آمادگی جسمانی از بین برود. بیشترین توجه در فدراسیون 
فوتبال به تیم ملی بزرگسالان است و در دیگر رده های سنی توجه 
لازم را شاهد نبوده ایم. اگر کادرفنی تیم امید تشخیص داده 
بازی های کشورهای اسلامی تورنمنت مناسبی است باید از سوی 
کمیته مربوطه در فدراسیون، حمایت های کافی را ببینیم. اختلاف 
باشگاه ها با تیم امید نباید منجر به از دست رفتن فرصت شود. 
متاسفانه با پاک کردن صورت مساله به راحتی از فرصتی مناسب 
می گذریم. این کار از یک بچه هم بر می آید که وقتی نتواند مساله ای 
را حل کند آن را کنار بگذارد و رد شود.  اراده لازم برای موفقیت تیم 
امید وجود ندارد. اگر چنین بود اردوی این تیم تعطیل نمی شد و 
شاهد اعزام تیم مهدوی کیا به ترکیه بودیم. باشگاه های پرسپولیس، 
استقلال و سپاهان همکاری لازم را با تیم امید نداشته اند و از دادن 
تمامی بازیکنان دعوت شده امتناع کرده اند. در مقابل هم کمیته 
انضباطی دروازه بان استقلال را از هفته اول لیگ برتر محروم کرده و 
شاید جرائم مشابهی برای دیگر بازیکنان خاطی در نظر بگیرد. این 
اقدامات منجر به لغو اردوی تیم امید نشد و نهایتا ایران نمی تواند در 
قالب بازی های رسمی، تدارکاتی مناسب داشته باشد. وقتی اجازه 
داده نمی شود تا تیم امید به شکلی که کادرفنی آن، مدنظر دارد 
خود را آماده مرحله انتخابی المپیک ۲۰۲۴ پاریس کند، نباید هم 
انتظار داشته باشیم طلسم صعود به المپیک شکسته شود. رقبای 
اصلی برنامه ریزی مدونی دارند و در وضعیت مطلوبی راهی مسابقات 
می شوند. شاید باشگاه ها این حق را برای خود قائل شوند برخی 
مهره هایی که به تیم امید نمی دهند را در طول فصل نیاز دارند، اما 
اگر برنامه ریزی همراه با قاطعیت وجود داشته باشد هرگز تیم امید 
آسیب نمی بیند. به راحتی می توان برنامه اردوها و تورنمنت های تیم 
امید را در اختیار باشگاه ها گذاشت تا بر مبنای آن تیم های باشگاهی 
آگاهی کافی داشته باشند. البته که فهرست نفرات دعوت شده 
تغییر می کند، ولی بیشتر بازیکنانی که دعوت می شوند مشخص 
هستند.  اینکه باشگاه ها به اندازه لازم پشتوانه ندارند تا بازیکنانی را 
جایگزین نفرات حاضر در تیم امید کنند به زیرساخت ها بازمی گردد 
ولی باید این موضوع را بدانیم که اندک ستاره هایی که می توانند از 
تیم های پایه به تیم ملی بزرگسالان برسند هم با این رویه مدیریتی 
می سوزند. بدون شک تیم اول فدراسیون فوتبال در آینده تک ستاره 
هم نخواهد داشت، چون اجازه ندادیم تا بازیکنان مستعد پر وبال 
بگیرند. در عرصه های بین المللی بازیکنان کیفیت و عیار بالایی 
به دست می آورند که در این زمینه از حریفان آسیای هم جا مانده ایم. 
با مغفول گذاشتن تیم های پایه از عرصه های بین المللی بدون تردید 
بختی برای موفقیت نخواهیم داشت و حتی صعود به جام جهانی 

هم آرزو می شود. 


